
JEGYZŐKÖNYV 

Készült: a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság 2008 február 19-én 16:15 órai kezdettel a 
Monorierdő Község Polgármesteri Hivatal tanácstermében tartott  nyílt ülésről.

Jelen vannak: Dr. Práczki Péter bizottsági elnök, Lomen Attila, Tóth Attila, Záhonyi Zoltán 
bizottsági tagok
Tanácskozási joggal részt vesz: Vargáné Vass Éva jegyző 
Meghívott:  Juhász  Sándor  polgármester,  Vad  Mária  alpolgármester,  Dr.  Páczi  Antal 
alpolgármester
Megjelent: Sahin-Tóth Jenőné pü.csop.vez.

Dr.  Práczki  Péter  bizottsági  elnök: Üdvözli  a  jelenlévőket.  Megállapítja,  hogy a  bizottság 
határozatképes, mivel a megválasztott bizottsági tagok több, mint fele  (4 fő) jelen van. A 
jegyzőkönyv  vezetésére  felkéri  Sahin-Tóth  Jenőnét.  A jegyzőkönyv  hitelesítésére  felkéri 
Lomen Attila bizottsági tagot. Mindenki megkapta a meghívót, és a hozzá tartozó anyagokat. 
Kéri, hogy Vargáné Vass Éva jegyző javaslatára, a meghívóban szereplő nyolcadik napirendi 
pont  első  napirendi  pontban  való  megtárgyalását,  továbbá  a  kilencedik  napirendi  pont 
második  a  napirendi  pontban  való  megtárgyalását.  A többi  napirendi  pont  a  meghívóban 
szereplő sorrendben folytatódjon. Kérdezi,  hogy a napirendi pontokkal kapcsolatban van-e 
további  megjegyzés. Kérdés nem lévén, szavazásra bocsátja a napirendet és annak sorrendjét.

A bizottság elnöke javasolja elfogadásra az alábbi napirendeket:

1.) Előterjesztés névtelen utca elnevezésére               
2.) Előterjesztés vállalkozói keretszerződés (parlagfű)      
3.) Előterjesztés Pest Megyei Nemzetőrség Bűnmegelőzési és Közbiztonsági  
     Egyesület beszámolójára 
4.) Előterjesztés Árvácska Állatvédő Egyesület beszámolójára 
5.) Előterjesztés Református Egyházközség beszámolójára
6.) Előterjesztés Monorierdő Polgárőr Egyesület beszámolójára   
7.) Előterjesztés Erdei Gyermekekért Alapítvány beszámolójára   
8.) Előterjesztés Pest Megyei Rendőrkapitányság beszámolójára   
9.) Előterjesztés a Monori Székhelyű Polgári Védelmi Kirendeltség    
      beszámolójára  
10.) Előterjesztés Jujutsu Kör terembérlet díjának elengedésére   
11.) Előterjesztés az élelmezési normák és térítési díjak szóló rendelet-tervezetére 
12.) Egyebek

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság a levezető személyére, a napirendi pontokra és 
azok sorrendjére, valamint a jegyzőkönyvvezető és a jegyzőkönyv hitelesítő személyére 
tett javaslatot 4 igen szavazattal elfogadja. 

1. napirend
Előterjesztés névtelen utca elnevezésére              

Szűcs  István  főtanácsos:  az  Önkormányzat   Szervezeti  és  Működési  Szabályzat  7.§-a 
szabályozza a önkormányzat által ellátandó feladatokat. Az előterjesztésben szétválasztotta a 

1



közvilágítás és az utca elnevezés témáját. A közvilágítás témájában felvette a kapcsolatot a 
tulajdonosokkal.  Az  utca  jelenleg  osztatlan  közös  tulajdonban  van.  Ha  a  közvilágítás 
bekötésre  kerülne  személyenként  138  E  Ft-ot  kellene  fizetniük.  Véleménye  szerint  az 
önkormányzatnak csak akkor kellene a közvilágítás költségeit fizetnie, ha az út tulajdonjoga 
átadásra  kerülne,  tehát  önkormányzati  tulajdonú  lenne.  A  jelenlegi  tulajdonosoknak 
nyilatkozniuk kellene a tulajdonátadásról.
Vad Mária alpolgármester: a tulajdonosok tettek ilyen nyilatkozatot?
Szűcs  István  főtanácsos: nem  tettek,  csak  kérelemmel  fordultak  az  önkormányzathoz.  A 
tulajdonosok felvették a kapcsolatot a Démásszal, és azt a felvilágosítást kapták, hogy ez az 
önkormányzat feladatkörébe tartozik.
Vad  Mária  alpolgármester: fel  kellene  venni  a  tulajdonosokkal  a  kapcsolatot,  hogy 
nyilatkoznak a tulajdonátadásról, vagy nem.
Lomen  Attila: jó  az  az  önkormányzatnak,  ha  a  tulajdonába  kerül  az  utca?  Az  utca 
karbantartása, leaszfaltozása, a közvilágítás díja az önkormányzat feladatai közé tartozna, ha 
nem tulajdonos az önkormányzat, akkor nincs kiadás.
Tóth  Attila: ha  magántulajdonban  van  az  utca,  akkor  a  tulajdonos  oldja  meg  ezeket  a 
feladatokat. Javaslata, hogy maradjon magántulajdonban az utca, és a tulajdonosok fizessék ki 
a bekötési díjat.
Szalai Gábor: javasolja, hogy a közvilágítás díját fizesse az önkormányzat, a kiépítést pedig a 
tulajdonosok. A bekötési díj mindenhol 100 E Ft körül van, nem csak abban az utcában.
Dr.Pácziné Félix Anna: másik esetet ismertet, ahol a tulajdonosok fizettek minden kiadást.
Vad Mária alpolgármester: az a vállalkozó vette meg a telkeket, aki sorházakat épít.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: Szűcs úr hogyan látja a dolgot?
Szűcs  István  főtanácsos: nemrégiben  vett  részt  egy  villamos  energiával  kapcsolatos 
ismertetőn. Az önkormányzatnak 10 éves szerződése van a Démász Rt-vel. Mivel a villamos 
energia a szabad piacra került, a Démász Rt. képviselője felkeresi az önkormányzatot, hogy új 
szerződés kötésére kerüljön sor. A változás miatt megváltozott a számlázási rendszer is, két 
részre  bomlott.  A szerződés  módosításánál  a  Démász  Rt.  vállalja,  hogy csak  az  infláció 
mértékével, 8%-kal, emeli meg a közvilágítás díját. A lámpatestek, vezetékek  karbantartása 
továbbra is a szolgáltatót terheli. 
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: ha vállalja az önkormányzat azt a kiadást, akkor további 
kérelmek  is  adódhatnak,  melyek  teljesítésre  nincs  lehetőség.  Egyetért  Tóth  Attila  által 
javasoltakkal,  és kéri azok elfogadását.

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága

22/2008. (II.19.) PTB.
határozata

A Monorierdő, Hajnal és Gagarin út között, a magántulajdonban lévő saját használatú 
út (Hrsz.:2301/3) közvilágításával kapcsolatos kiadások finanszírozásáról

A  Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy 
Monorierdő,  Hajnal  és  Gagarin  út  között,  a  magántulajdonban  lévő  saját  használatú  út 
(Hrsz.:2301/3) közvilágításával kapcsolatos kiadások finanszírozásában Monorierdő Község 
Önkormányzata ne vegyen részt.
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Határidő: 2008.március 31.
Felelős: Dr.Práczki Péter bizottsági elnök

  Vargáné Vass Éva jegyző 

Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: visszatér az utca elnevezésének témájára. Van valakinek 
valamilyen javaslata?
Vad Mária alpolgármester: Hóvirág elnevezést javasolja.
Juhász  Sándor  polgármester: véleménye  szerint,  ha  az  önkormányzat  elzárkózott  a 
közvilágítás biztosításától, akkor az utca tulajdonosai határozzák meg az elnevezést. Valamely 
elnevezést természetesen támogathat az önkormányzat.
Szűcs  István  főtanácsos: kéri,  hogy  a  határozatban  szerepeljen,  hogy  melyik  utcanevet 
támogatja  a  bizottság,  valamint  a  Földhivatalnál  az  utca  bejegyzésének  költségeit  a 
tulajdonosok fizessék.
Vargáné Vass Éva jegyző: tájékoztatja a Bizottságot, hogy a határozat csak a népszavazás után 
léphet érvénybe.
Vad  Mária  alpolgármester: úgy tudja  az  utca  elnevezés  a  Képviselő-testület  hatásköre,  a 
Bizottság csak javasolhat.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: igen, tehát a Bizottság javasolja a „Hóvirág” elvezést, avval 
a kiegészítéssel ami Szűcs úr, és a jegyző asszony által elhangzott.

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága

23/2008. (II.19.) PTB.
határozata

A Monorierdő, Hajnal és Gagarin út között, a magántulajdonban lévő saját használatú 
út (Hrsz.:2301/3) elnevezésének javaslatáról

A  Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy 
Monorierdő,  Hajnal  és  Gagarin  út  között,  a  magántulajdonban  lévő  saját  használatú  út 
(Hrsz.:2301/3)  elnevezésében  Monorierdő  Község  Önkormányzata  ne  vegyen  részt,  de 
támogassa a Hóvirág út elnevezést. Tájékoztassa a tulajdonosokat, hogy az út Földhivatalnál 
történő bejegyzésének költségeit saját erőből fedezzék.

Határidő: soros ülés
Felelős: Dr.Práczki Péter bizottsági elnök

  Vargáné Vass Éva jegyző 

2. napirend
Előterjesztés vállalkozói keretszerződés (parlagfű)      

Szűcs István főtanácsos: a szerződés-tervezet a mai nap készült el, várja a Bizottság javaslatát 
az  esetleges  kiegészítésekről.  Fontos  kettéválasztani,  hogy a  közérdekű  védekezésnél,  mi 
tartozik  a  jegyző,  illetve  a  Földhivatal  hatáskörébe.  A törvény  egyértelmű,  a  belterületi 
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ingatlanok esetében a jegyző az I.fokú hatóság. A zártkerti ingatlanok, Monorierdő esetében 
ez a 12000 és 14000 hrsz. közötti ingatlanok, a Földhivatal hatáskörébe tartoznak. A tavalyi 
év tapasztalata alapján, a közérdekű védekezés 70%-a ezekre az ingatlanokra esett, tehát az 
I.fokú hatóság a Földhivatal. A jegyzőnek csak a belterületi ingatlanokra van jogosultsága, 
amely az 1.hrsz-től a 377/2.hrsz-ú ingatlanok. A növényvédelemről szóló törvény leírja, hogy 
közbeszerzési eljárást  kell indítani. Monorierdő Önkormányzata kicsi,  nem a közbeszerzés 
hatálya alá.
Záhonyi Zoltán: nem a nagyságtól függ a közbeszerzés.
Szűcs  István  főtanácsos:  az  érték  nem esik  a  közbeszerzés  hatálya  alá.  A hivatal  három 
vállalkozótól kért árajánlatot. Kéri a Bizottságot, hogy a három vállalkozó közül javasoljon a 
Képviselő-testületnek. A közérdekű védekezés elrendelésekor, csak azzal a vállalkozóval lehet 
végeztetni, akivel aláírt szerződés van.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: hozzászólása van valakinek?
Tóth Attila: a Vladár által adott ajánlat kiesik, mivel 12 Ft/nm-es ajánlatot adott.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: elhangzott, hogy a 12 Ft/nm ajánlat kiesik. Úgy lenne teljes, 
ha az egész ajánlat látható lenne, mert így csak három név szerepel, három ajánlattal.
Szűcs  István  főtanácsos:  azért  nem csatolta  az  ajánlatokat,  mivel  a  körlevélben  szereplő 
felhívásban,  az  szerepelt,  hogy a  2008.évi  parlagfű  mentesítés  négyzetméterenkénti  árára 
tegyen  a  vállalkozó  ajánlatot.  Az  ajánlatok  ezáltal  teljes  mértékben  a  vállalási  díjra 
szorítkoztak.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: lenne egy kérdése, ami egy kicsivel több támpontot adhat. 
Tavaly a Hornyák Balázs végezte a parlagfű-mentesítést?
Szűcs István főtanácsos: igen.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: mennyibe került ez egy önkormányzatnak?
Szűcs István főtanácsos: a tavalyi évben majdnem 200 E Ft került kifizetésre a vállalkozónak, 
számla ellenében. A mentesítésre fordítottak tételes nyilvántartásban szerepelnek.
Szalai  Gábor:  tudomása  szerint  a  mentesítés  magánterületeken  folyt,  ami  ráterhelhető  az 
ingatlanokra.
Szűcs István főtanácsos: az önkormányzatnak nem került pénzébe, mivel a tulajdonosoknak 
fizetniük  kellett.  Az  önkormányzat  pénze  csak  ideiglenesen  lett  igénybe  véve.  Az 
önkormányzat felszámolta azokat a kiadásokat, amelyek az üggyel kapcsolatosak voltak. A 
tulajdoni  lap  beszerzése,  a  helyszínelés  költsége  közigazgatási  eljárási  díjként  került 
felszámításra. A mentesítéshez előleg is igénybe vehető a Nemzeti Földművelési Alaptól, de 
igénylése és elszámolása bonyolult, több hónapos az átfutási idő
Dr.Pácziné Félix Anna: nem lehetséges az, hogy a vállalkozó kap egy listát, és ő közvetlenül 
számláz a tulajdonosnak?
Szűcs István főtanácsos: nem lehet közvetlenül számlázni, mert a jegyző az I.fokú hatóság, az 
önkormányzat nem kerülhető meg.
Tóth Attila: jól értette az hangzott el, hogy a tavalyi évben a védekezési munkálatok 70 %-a 
külterületre esett? Az idénre várhatóan a tavalyi összeg 30 %-a lesz, azonos feltételek mellett? 
Ez idén akkor 60 E Ft-ot jelent.
Szűcs István főtanácsos: igen.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: a jegyző asszonyhoz lenne egy kérdése. A Hornyák Balázs 
úr, mint képviselő végezte ezt a feladatot, nincs-e valamilyen összeférhetetlenség.
Vargáné Vass Éva jegyző: nincs. Tavalyi évben is árajánlatot kért a Hivatal, a legkedvezőbb 
ajánlatot a képviselő úr adta, és a legkedvezőbb ajánlat lett elfogadva.
Szalai Gábor: a helyi vállalkozót kell támogatni.
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Záhonyi  Zoltán: a szerződéshez van kérdése.  A védekezés milyen munkát foglal magába? 
Gépi kaszálást, vagy egyéb is lehet?
Szűcs  István  főtanácsos: a  szerződés  2.pontjában  található  a  kérdéses  rész.  A tavalyi  év 
tapasztalata alapján tette bele ezt a részt, mivel előfordult, hogy a mentesítendő területnek 
csak egy része volt parlagfüves, a többi cserjés. A cserjézési munkálatokat takarja a szerződés 
említett pontja.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: van valakinek valamilyen kiegészíteni valója? Felteszi a 
kérdést ki ért egyet azzal, hogy a Hornyák úrral kössön az Önkormányzat szerződést?
Záhonyi Zoltán: érintettség okán tartózkodni kíván.

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság 3 igen és 1 tartózkodással szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága

24/2008. (II.19.) PTB.
határozata

A 2008.évi közérdekű védekezés végrehajtására Hornyák Balázs egyéni vállalkozóval 
kötendő szerződésről

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 2008.évi 
közérdekű védekezés végrehajtására Hornyák Balázs egyéni vállalkozóval kössön szerződést. 
Hatalmazza fel Juhász Sándor polgármestert a vállalkozói szerződés aláírására.

Határidő: soros ülés
Felelős: Dr.Práczki Péter bizottsági elnök

  Vargáné Vass Éva jegyző 

3.napirend
Előterjesztés Pest Megyei Nemzetőrség Bűnmegelőzési és Közbiztonsági Egyesület 
beszámolójára 

Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: felolvassa  a  következő  napirendi  pontot,  amely  a 
Nemzetőrség  beszámolója.  Gondolja,  hogy  mindenki  olvasta  a  beszámolót.  Felolvassa 
határozati javaslatot. Van valakinek valamilyen kérdése.
Záhonyi Zoltán:  általánosságban szeretne hozzászólni a beszámolókhoz. Az előző ülésen is 
legtöbb beszámoló elfogadaásánál  tartózkodott,  most  is  ezt  fogja  tenni.  Egy ilyen beadott 
oldal alapján a valóságát, vagy nem valóságát nem tudja megállapítani, nem tud dönteni. Van 
aki részletesen leírta mire költötte a támogatást, de van aki sajtcetlit adott be. Aki számlákat 
nyújtott be a beszámolójához azoknál igennel szavazott, és most is azt fogja tenni.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: korrekt, és jogosnak tartják. Annyira jogos, hogy ezen el 
kellene gondolkodni.
Tóth Attila:  a jegyző asszonyhoz lenne kérdése. Jelenleg van-e valamilyen előírás, hgoy az 
egyesületeknek a támogatásokról számlával kell elszámolni?
Vargáné Vass Éva jegyző: azt, hogy számlával kell igazolni, jelenleg nem írja elő semmi. A 
Képviselő-testület a támogatások folyósításáról, rendjéről, elszámolásáról alkothat rendeletet, 
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de a jelenlegi szabályok szerint nincs olyan kötelezettsége a támogatottnak, hogy számlával 
kell igazolnia. Lehet erre szabályt alkotni, de jelenleg nincs ilyen.
Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök:  akkor  kellene  ilyen.  Végül  is  vissza  lehet  dobni  a 
beszámolót.
Szalai Gábor: a tavalyi év beszámolóira már nem vonatkozhat, de az idei évre már igen.
Lomen Attila: úgy kell szabályt alkotni, hogy számlával kell igazolni a támogatás összegét.
Juhász Sándor polgármester: javasolja, hogy ne kelljen számlával elszámolni a támogatásról, 
mivel az növelné a adminisztráció anyagát.
Záhonyi Zoltán: számára hitelesebb a számlával való elszámolás.
Dr.Pácziné  Félix  Anna: mindenki  tud  számlát  szerezni,  amivel  alátámasztja  a  támogatás 
felhasználását.
Záhonyi Zoltán: a Református Egyház beszámolója részletesebb, és hitelesebb.
Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: javasolja,  hogy fogadja  el  a  Bizottság  a  beszámolót.  A 
jövőre  nézve  viszont  alkothatna  a  Képviselő-testület  rendeletet  a  beszámolók  tartalmára 
vonatkozóan. Jó lenne tudni mire költik a szervezetek a támogatást.
Tóth Attila: véleménye szerint nem kellene az egész támogatási összegről számlát kérni, csak 
valamekkora hányadáról.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: csak a főbb összegekről. A folyó összegekről nem kellene 
elszámolni.
Vargáné Vass Éva jegyző: elmondja, hogy amikor a Képviselő-testület 2008.évi költségvetési 
rendeletet megalkotta, és a kérelmek beérkeztek, amelyben működési és egyéb kiadásokra, 
vagy  valamilyen  meghatározott  céllal  kérték  a  támogatást,  a  Képviselő-testület  döntését 
követően,  a  szervezet  által  megjelölt  célra  megállapodást  kötött  a  polgármester  úr  az 
Önkormányzat  képviseletében.  A megállapodásban  szerepel,  hogy  a  támogatással  el  kell 
számolni,  ellenkező  esetben  visszafizetési  kötelezettség  van.  Ha  szükséges  akkor  lehet 
szabályt alkotni arra, hogy a szervezet tételesen számlával számoljon el, viszont előfordulhat 
az is, hogy a szervezet más felhasználási sorrendet állít fel.
Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: javasolja  gondolják  át.  Az  elszámolási  dokumentumok 
bármikor bekérhetők a szervezettől.
Záhonyi Zoltán: a szervezet támogatást érintő bizonylatai áttekinthetőeknek kell lenniük.
Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: javasolja  ennek  a  tárgynak  elnapolását.  Javasolja  a 
beszámoló elfogadását.

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság 3 igen és 1 tartózkodással szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága

25/2008. (II.19.) PTB.
határozata

A Pest Megyei Nemzetőrség Bűnmegelőzési és Közbiztonsági Egyesület beszámolójának 
elfogadásáról

A Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy a  Pest 
Megyei  Nemzetőrség  Bűnmegelőzési  és  Közbiztonsági  Egyesület  2007.évi  pénzügyi 
beszámolóját a 2007. évi zárszámadási rendelet megalkotásakor fogadja el.
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Határidő: 2007.évi zárszámadási rendelet megalkotása
Felelős: Dr.Práczki Péter bizottsági elnök

  Vargáné Vass Éva jegyző 

4.napirend
Előterjesztés Árvácska Állatvédő Egyesület beszámolójára 

Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: az Árvácska Állatmenhely 144.000 Ft támogatást kapott. 
Feltételezi,  hogy  mindenki  olvasta  a  beszámolót.  Javasolja  elfogadásra.  Felolvassa  a 
határozat-tervezetet.

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság 3 igen és 1 tartózkodással szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága

26/2008. (II.19.) PTB.
határozata

Az Árvácska Állatvédő Egyesület beszámolójának elfogadásáról

A  Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  az 
Árvácska  Állatvédő  Egyesület  2007.évi  pénzügyi  beszámolóját  a  2007.  évi  zárszámadási 
rendelet megalkotásakor fogadja el.

Határidő: 2007.évi zárszámadási rendelet megalkotása
Felelős: Dr.Práczki Péter bizottsági elnök

  Vargáné Vass Éva jegyző 

5.napirend
Előterjesztés Református Egyházközség beszámolójára

Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: a Református Egyház beszámolója következik. Felolvassa a 
határozat-tervezetet, javasolja elfogadásra.

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság 3 igen és 1 tartózkodással szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága

27/2008. (II.19.) PTB.
határozata

A Református Egyházközség beszámolójának elfogadásáról
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A  Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  a 
Református Egyházközség 2007.évi pénzügyi beszámolóját a 2007. évi zárszámadási rendelet 
megalkotásakor fogadja el.

Határidő: 2007.évi zárszámadási rendelet megalkotása
Felelős: Dr.Práczki Péter bizottsági elnök

  Vargáné Vass Éva jegyző 

6.napirend
Előterjesztés Monorierdő Polgárőr Egyesület beszámolójára   

Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: a Polgárőrség beszámolójával kapcsolatban van valakinek 
megjegyzése? Nincs. Felolvassa a határozat-tervezetet, javasolja elfogadásra.

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság 3 igen és 1 tartózkodással szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága

28/2008. (II.19.) PTB.
határozata

A Monorierdő Polgárőr Egyesület  beszámolójának elfogadásáról

A  Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  a 
Monorierdő Polgárőr Egyesület  2007.évi pénzügyi beszámolóját a 2007. évi zárszámadási 
rendelet megalkotásakor fogadja el.

Határidő: 2007.évi zárszámadási rendelet megalkotása
Felelős: Dr.Práczki Péter bizottsági elnök

  Vargáné Vass Éva jegyző 

7.napirend
Előterjesztés Erdei Gyermekekért Alapítvány beszámolójára   

Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: az  Erdei  Gyermekért  Alapítvány  beszámolójával 
kapcsolatban van valakinek hozzáfűzni valója? Javasolja elfogadni a beszámolót. Felolvassa a 
határozat-tervezetet.

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság 3 igen és 1 tartózkodással szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága

29/2008. (II.19.) PTB.
határozata

8



A Erdei Gyermekekért Alapítvány  beszámolójának elfogadásáról

A Pénzügyi és Területfejlesztési  Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Erdei 
Gyermekekért Alapítvány 2007.évi pénzügyi beszámolóját a 2007. évi zárszámadási rendelet 
megalkotásakor fogadja el.

Határidő: 2007.évi zárszámadási rendelet megalkotása
Felelős: Dr.Práczki Péter bizottsági elnök

  Vargáné Vass Éva jegyző 

8.napirend
Előterjesztés Pest Megyei Rendőrkapitányság beszámolójára   

Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: a Rendőrség beszámolójával kapcsolatban van valakinek 
hozzáfűzni valója? Nincs. Felolvassa a határozat-tervezetet.

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság 3 igen és 1 tartózkodással szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága

30/2008. (II.19.) PTB.
határozata

A Pest Megyei Rendőrkapitányság  beszámolójának elfogadásáról

A Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy a  Pest 
Megyei  Rendőrkapitányság  2007.évi  pénzügyi  beszámolóját  a  2007.  évi  zárszámadási 
rendelet megalkotásakor fogadja el.

Határidő: 2007.évi zárszámadási rendelet megalkotása
Felelős: Dr.Práczki Péter bizottsági elnök

  Vargáné Vass Éva jegyző 

9.napirend
Előterjesztés a Monori Székhelyű Polgári Védelmi Kirendeltség beszámolójára  

Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök:  a  Polgárvédelem  beszámolójával  kapcsolatban  van 
valakinek megjegyzése? Nincs. Felolvassa a határozat-tervezetet.

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága

31/2008. (II.19.) PTB.
határozata
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A Monori Székhelyű Polgári Védelmi Kirendeltség beszámolójának elfogadásáról

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Monori 
Székhelyű  Polgári  Védelmi  Kirendeltség 2007.évi  pénzügyi  beszámolóját  a  2007.  évi 
zárszámadási rendelet megalkotásakor fogadja el.

Határidő: 2007.évi zárszámadási rendelet megalkotása
Felelős: Dr.Práczki Péter bizottsági elnök

  Vargáné Vass Éva jegyző 

10.napirend
Előterjesztés Jujutsu Kör terembérlet díjának elengedésére   

Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: a jujutsu Kör kérelmet nyújtott be. 
Tóth Attila: a polgármester úr az előadó.
Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök:  felkéri   Juhász  Sándor  polgármestert  az  előterjesztés 
ismertetésére.
Juhász Sándor polgármester: az Ifjúsági  Kör  szeretne egy hagyományteremtő rendezvényt 
tartani. Március 1-ére tervezik az iskola tornatermében. Kérik, hogy erre az időpontra térítés 
nélkül vehessék igénybe a termet.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: aki ezzel egyet ért tegye fel a kezét.

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága

32/2008. (II.19.) PTB.
határozata

Az Ifjúsági Jujutsu Kör 2008.március 01-én tartandó rendezvényéhez igénybe vehető 
terem bérleti díjának elengedéséről

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a  Ifjúsági 
Jujutsu Kör 2008.március 01-én tartandó rendezvényéhez igénybe vehető terem bérleti díját 
engedje el.

Határidő: soros testületi ülés
Felelős: Dr.Práczki Péter bizottsági elnök

  Vargáné Vass Éva jegyző 

11.napirend
Előterjesztés az élelmezési normák és térítési díjak szóló rendelet-tervezetére

Dr.Práczki  Péter bizottsági  elnök: az előterjesztés ismertetésére fel  kéri  Vargáné Vass Éva 
jegyzőt.
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Vargáné  Vass  Éva  jegyző: az  étkezési  normákról  szóló  rendelet  2008.  február  28-ig  van 
érvényben, az előterjesztéshez szóbeli megjegyzése nincs.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: kinek van ezzel kapcsolatban hozzászólása?
Tóth Attila: a norma és a térítési díj között mi a különbség?
Vargáné  Vass  Éva  jegyző: a  normát  minden  esetben  meg  kell  határozni,  nyersanyag 
felhasználást  jelent.  A térítési  díj  gyermekétkeztetés esetén csak az Áfát  tartalmazza,  más 
költség nincs rajta. 
Szalai Gábor: ezért nem lehet más szervezeteknek árusítani az ebédet.
Juhász Sándor polgármester: a rendelet módosítására a 6%-os emelés miatt van szükség.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: a tavalyihoz képest mennyivel változott?
Záhonyi Zoltán: elég ez az emelés?
Vargáné Vass Éva jegyző: a hivatal egyeztetett az élelmezésvezetővel.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: javasolja elfogadásra a rendelet-tervezetet.

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága

33/2008. (II.19.) PTB.
határozata

Az élelmezési normák és térítési díjak szóló rendelet-tervezetéről

A Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-testületnek,   élelmezési 
normák és térítési díjak szóló rendelet-tervezetét  fogadja el. 

Határidő: soros testületi ülés 
Felelős: Dr.Práczki Péter bizottsági elnök

  Vargáné Vass Éva jegyző

12.napirend
Egyebek

a) Temető kialakítása

Juhász  Sándor  polgármester: Tóth  Attila  képviselővel  előzetes  megbeszélést  folytattak  a 
beruházóval.  A beruházó  úgy képzeli,  hogy a  temető  területe  önkormányzati  tulajdonban 
maradna,  az  üzemeltetéssel,  fenntartással  kapcsolatos  kiadások  a  beruházót  terhelnék. 
Tevékenységükre  céget  alapítanának.  Ha  a  Képviselő-testület  jóváhagyja  a  ravatalozó 
létesítését, akkor a tervet adaptálni kell. Az Önkormányzat a tervet a beruházó rendelkezésére 
bocsátja,  aki  azt  megépíti.  A temető  körbekerítését  az  Önkormányzat  vállalná  magára.  A 
temető  területének  megszerzésére  tett  már  lépéseket,  felvette  a  kapcsolatot  az  illetékes 
szervekkel. Távlati tervekben szerepel egy krematórium létrehozása is. Felvette a kapcsolatot 
avval a tervezővel, aki Csévharaszt ravatalozó épületét tervezte. A tervező azt a felvilágosítást 
adta,  hogy lehetséges a terv adaptálása,  150 E Ft + Áfa összegért,  ajánlatát   írásba fogja 
megtenni.
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Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: a terület sz Önkormányzaté marad,  a vállalkozó megépíti a 
ravatalozót, és vállalja az üzemeltetést, és kér még az Önkormányzattól pénzt? Az nagyon 
kellemetlen, hogy olyan árakat fog használni, amivel az Önkormányzat kerül rossz helyzetbe.
Szalai Gábor: temetkezési árra gondol?
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: igen arra.
Szalai Gábor: az ár a vállalkozó üzleti dolga.
Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: nem teljesen,  mert  aki  Monorierdőn   hal  meg  az  nem 
szeretne nem helyben szokásos díjat fizetni.
Szalai Gábor:  a temetési díj nem nagyon térhet el a környékbeli díjaktól. Az Önkormányzat 
örüljön, hogy valaki ezt felvállalja.
Vad Mária alpolgármester: Monoron is vállalkozó csinálja.
Dr.Pácziné Félix Anna: a haláleset alkalmával kié lenne a parcella díja?
Juhász  Sándor  polgármester: a  vállalkozót  illeti,  amellett,  hogy a  terület  tulajdonjoga  az 
Önkormányzaté. A parcelladíj fejében tudja üzemeltetni a temetőt. Véleménye szerint előnyös 
ajánlat.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: a kerítés minőségére is tett a polgármester úr ajánlatot?
Juhász Sándor polgármester: most még nem.
Dr:Práczki Péter bizottsági elnök: nem lehetne ezt az ajánlatot visszavonni? Kerítse körbe a 
vállalkozó.
Juhász  Sándor  polgármester: ajánlatot  akkor  tesz  a  kerítés  minőségére  vonatkozóan  a 
Képviselő-testületnek, ha már a földterület az Önkormányzat tulajdonában van.
Szalai Gábor: a világítást az Önkormányzatnak kell biztosítania?
Juhász Sándor polgármester: ez eddig nem került szóba, de a villany és a gáz közmű is ott 
vezet el a terület előtt. Ennyire részletesen nem került megtárgyalásra a téma.
Szalai Gábor:  az kellene, hogy a vállalkozó fizesse a villamos bekötést is. Nem tudni, hogy 
honnan lehet a bekötést elvégezni?
Juhász  Sándor  polgármester: valószínű,  hogy  a  Polgármesteri  Hivatalnak  kell  a  bekötést 
vállalnia.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: ha krematórium lesz, akkor gáz is kell.
Szalai Gábor: a krematórium esetében üzleti kapcsolathoz függ a gáz, az a vállalkozó dolga.
Tóth Attila: amíg ez az ajánlat szerződéses formába kerül, addig 3-4-szer átbeszélésre kerül.
Juhász Sándor polgármester: pályázati lehetőséget kell rá keresni.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: javasolja, ha már ilyen jó viszony alakult ki a Hégely Péter 
úrral, akkor kérdezzék meg, hogy kérdezzen rá van-e ilyen pályázat.
Juhász Sándor polgármester: eddig még nem került kiírásra ilyen pályázat.
Dr.Pácziné Félix Anna: a megállapodásba majd, be kellene írni, hogy az árai nem szabad áras, 
a környék megszokott árait kell alkalmaznia.
Vargáné Vass Éva jegyző:  az Önkormányzat Képviselő-testületének a temető rendjéről, és a 
temetkezésről szóló helyi rendeletet kell alkotnia. A rendeletben határozza meg a Képviselő-
testület a sírhelyek megváltási díját. Az hogy milyen szolgáltatást vesz igénybe egyén azt saját 
anyagi helyzete befolyásolja. 
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: ezt tudomásul kell venni?
Juhász Sándor polgármester: igen, ez csak egy tájékoztató volt.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: köszöni a tájékoztatást.
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b) Konyha hasznosításának és kiadásainak felmérése

Juhász Sándor polgármester:  eleget  tett  a  felkérésnek,  Dr.Páczi  Antal  alpolgármester  úrral 
megkeresték a Tanya Csárdát, ahonnét árajánlatot kértek. A napközi által adott térítési díjakkal 
össze lehet hasonlítani a kapott ajánlatot. Az óvodásos 3-szori étkezési díja 408 Ft Áfával 
együtt, az iskolások étkezési díja 470 Ft, a felnőttek 1-szeri érkezési díja 510 Ft, kiszállítva 
595 Ft. Elvégezte a számításokat feltételezett 170 óvodással, 160 iskolással, és 50 fő felnőttel 
(időközben kiderül, hogy ez 70 fő, de nem számolta újra) számolva, ez 37.413.200 Ft/év. A 
melegítő  konyhánál  3  főt  vett  alapul,  aminek  járulékos  költsége  5.940.000  Ft/év,  a 
rezsiköltségen  kívül.  Ha  az  Önkormányzat  úgy  döntene,  hogy  nem  üzemelteti  tovább  a 
konyhát,  akkor  az  éves  többletkiadása  5-6  M  Ft  lenne.  Meglátása  szerint  tovább  kell 
üzemelteti a konyhát. A konyha jelenlegi költségvetése kb. 38. 900 E Ft.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: sajnos ő is átszámolta a polgármesterúr számításait, és az 
annyi. Az ÁNTSZ téma is itt függ az Önkormányzat feje fölött.
Juhász  Sándor  polgármester: minden  engedélye  megvan  a  konyhának,  csak  a  működési 
engedély nem lelhető fel. 
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: úgy gondolja ez is tudomásul vétel.
Juhász Sándor polgármester: ha nem marad más december 31-ig kérni kell egy ideiglenes 
működési engedélyt az ÁNTSZ-től.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: határozatot nem hozott a bizottság?
Juhász  Sándor  polgármester: nem  született  határozat,  csak  vizsgálatra  kérte  fel  őket  a 
bizottság.
Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök:  a  vizsgálat  eredménye  nem  az  amit  szeretett  volna  a 
bizottság. 25 M Ft-ra  kalkulálta, hogy akkor érné meg, de ez bőven fölötte van, az árajánlat 
alapján. Valószínűleg a hagyományos módon kell megoldani ezt a kérdést. Ennek vannak jó 
oldalai, nem kell elbocsátani embereket. Van valakinek ezzel kapcsolatban észrevétele?
Záhonyi  Zoltán: azt  kell  megvizsgálni,  hogy hogyan lehetne ezt  a helyzetet  hatékonyabbá 
tenni?
Juhász  Sándor  polgármester: beszélt  az  élelmezésvezetővel,  hogy takarékoskodjanak,  ami 
természetesen nem mehet az étel minőségének rovására. Az eddigi években a konyha nyáron 
egy hónapig nem üzemelt. Úgy egyeztetett az élelmezésvezetővel, hogy idén nem zár be a 
konyha, hanem ellátja a nyári étkeztetésen résztvevő gyerekeket. Ellátja továbbá a szociális 
étkeztetésben résztvevőket, így a folyamatosság biztosított.
Vargáné Vass Éva jegyző: ha 100 gyermekre számítjuk az étkeztetést, akkor ez 1-1,2 M Ft 
bevételt jelent a konyhának. 
Vad Mária alpolgármester: úgy tudja egy ember elmegy a konyháról.
Juhász Sándor polgármester: a hivatalhoz még nem érkezett ilyen bejelentés. A megoldás az, 
hogy létszám emelés nincs.
Záhonyi Zoltán: azt kérdezte a bizottsági elnöktől, hogy a konyha kapacitása mennyire van 
leterhelve? A szolgáltatásait ki lehetne terjeszteni több főre.
Vargáné Vass Éva jegyző: ha fellelhető lenne a működési engedély, akkor meg tudná mondani 
mekkora a konyha kapacitása. A rendelkezésre álló edények alapján csak megbecsülni lehet a 
kapacitást.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: amit a Záhonyi Zoltán kérdezett az arra vonatkozik, hogy 
máshol  kellene  értékesíteni.  Ezt  már  megvizsgálták,  és  ez  csak  számlázással  lehetne 
megoldani.
Szalai Gábor: ez vállalkozási tevékenység lenne.
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c) Parkfelújításra pályázat

Juhász  Sándor  polgármester: megkereste  őt  Barna  Péter  egy  parkfelújítási  pályázat 
lehetőségével.  Az  elnyerhető  összeg  9-90  M  Ft.  Előzetes  megbeszélést  folytatott  Hégely 
Péterrel és tájékoztatta, hogy a pályázat leadási határideje 2008.február 28. A parkfelújításra 
készen  van  a  terv  csak  be  kell  nyújtani,  ez  13  M  Ft  összegről  szól.  Azért  ismerteti  a 
Bizottsággal,  mert  pénzügyi  kihatása  van,  a  pályázatíró  díja.  A pályázatíróval  még  nem 
állapodott meg csak előzetes megbeszélést folytatott.
Záhonyi Zoltán: térfigyelő kamerák is kellenének.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: megkérdezte vad Mária alpolgármester asszony, hogy amit 
Juhász Sándor polgármester elmondott, azt a Képviselő-testület elé kell-e vinni? Válasza igen.
Juhász Sándor polgármester: természetesen előterjesztés lesz a Képviselő-testület számára.

d) Szemétlerakókra kiírt pályázat ismertetése

Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: gondolja, hogy ez a Képviselő-testület előtt ott lesz, ez most 
csak egy tájékoztató.
Lomen Attila: illegális  hulladéklerakók felszámolására  kiírt  pályázat.  A Környezetvédelmi 
Minisztérium  a  pályázaton  nyerhető  összegeket  az  adófizetők  1%-ból  spórolta  meg.  A 
pályázaton nyerhető összeg maximum 5 M Ft. Önkormányzatok és civil szervezetek számára 
lehetőség. A  pályázatból azt olvassa ki, hogy inkább civil összefogásával lehetőség nyerésre. 
A honlapon részletesebb felvilágosítás olvasható. Az összeg nem csak a szemét szedésére, 
hanem felszámolásra és parkosításra is fordítható. Egy hónap áll rendelkezésre a beadásra. Ah 
civil szervezetek összefogásával nagyobb a lehetőség a nyerésre.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: az a javaslata, hogy vizsgálják meg a pályázati lehetőséget?
Lomen Attila: igen.
Juhász Sándor polgármester: megvizsgálják a pályázati lehetőséget.
Lomen Attila: a televízióban figyelt fel a pályázatra. Illegális lerakásra is vonatkozik.
Juhász Sándor polgármester: a bizottsági tagok megfigyelhették, hogy mennyi szemét került 
összeszedésre(14m3). Ha a szemét szállítási díját is ki lehetne fizetni a nyert összegből az jó 
lenne.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: pályázati díjat nem kell fizetni.

e)  Tájékoztatás  Monorierdő  Község  Polgármesteri  Hivatal  Pénzügyi  csoportjában 
történt készpénz ellenőrzésről

Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: tájékoztatni  szeretné a  bizottságot,  hogy a  megbízásnak 
megfelelően  az  alpolgármester  asszonnyal  ellenőrizte  a  készpénzforgalmat,  befizetések-
kifizetéseket, a múlt héten. Ennek az eredménye a következő: alapvetően mindent rendben 
találtak,  lényegtelen  apróságok  voltak,  amelyek  Sahin-Tóth  Jenőné  közreműködésével 
helyükre is kerültek. Úgy gondolja, hogy egyértelműen a Polgármesteri Hivatalban ezek az 
anyagok  rendben  vannak,  sőt  nem  csak  rendben  vannak,  hanem  példamutatóan  rendben 
vannak. Éppen ezért gratulál azoknak a kollégáknak, akik ezzel foglalkoztak.
Juhász Sándor polgármester: gondolja, hogy az elnök úr és az alpolgármester asszony ezt a 
témát a Képviselő-testület elé is akarja vinni, akkor viszont jó lenne ezt írásba foglalni.
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Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök:  előre  jelzi,  hogy  nem  tud  részt  venni  az  ülésen.  Az 
alpolgármester asszony majd elmondja a Képviselő-testület előtt a eredményt.

Több napirendi pont nem lévén Dr.Práczki Péter bizottsági elnök megköszöni a Pénzügyi és 
Területfejlesztési Bizottság munkáját és az ülést 17 óra 30 perckor bezárja.

K.m.f.

Dr. Práczki Péter Lomen Attila 
bizottsági elnök        jegyzőkönyv hitelesítő

Sahin-Tóth Jenőné
jegyzőkönyvvezető
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